
 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen inzake de verkoop het Rijksmonument Mijnbouwstraat door de TU Delft aan 
Royal HaskoningDHV 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Delft.  
 
Geacht College,  
 
Hart voor Delft stond en staat positief t.o.v. de vestiging van Royal HaskoningDHV in Delft. 
 
In de weekendeditie van het NRC van 28 en 29 oktober 2023, staat een artikel over de verkoop van het 
monumentale pand aan de Mijnbouwstraat, door de TU Delft aan Royal HaskoningDHV. 
 
In het NRC artikel is de manier waarop dit is gebeurd uitgebreid beschreven. Ook werd hierbij aantal keren 
betrokkenheid van onze Burgemeester Van Bijsterveldt genoemd. Het NRC zegt zich te baseren op onder 
andere interne memo's.  
 
Hart voor Delft heeft naar aanleiding hiervan de volgende vragen. 
 

1. Er is 300.000 euro korting op de huur van parkeerplekken toegezegd, kunt u ons schriftelijk laten 
weten hoe deze deal eruit ziet? Zo nee, waarom niet? 
 

2. Er is 100.000 euro korting gegeven op de kosten die de gemeente maakt voor de nieuwe bestemming 
van het gebouw. We zien graag schriftelijk hoe deze deal eruit ziet? Zo nee, waarom niet? 
 

3. In 2019 schijnt het stadsbestuur maatregelen aan Royal HaskoningDHV te hebben aangeboden om de 
parkeerproblemen rond het pand op te lossen, ter waarde van rond de  
1 miljoen euro. We zien graag schriftelijk beantwoord hoe deze deal eruit ziet? Zo nee, waarom niet? 
 

4. Blijft er, in de deals met Royal HaskoningDHV, nog plaats in het pand voor het TU Delft Science Centre 
en het Mineralogisch- Geologisch Museum? Zo nee, waarom niet? 
 

5. Kunt u ons schriftelijk laten zien hoe genoemde deals tot stand zijn gekomen en in samenspraak met 
wie? Zo nee, waarom niet? 
 

6. Zijn er nog meer deals gesloten en faciliteiten toegezegd door het stadsbestuur (College van B&W), 
anders dan omschreven? 
 

7. Kunt u ons schriftelijk laten weten wat de rol van Burgemeester van Bijsterveldt en/of het College van 
B&W is geweest bij de verkoop van dit pand? Zo nee, waarom niet? 
 

8. Zoals vaker is gebeurd moeten wij als politiek dit soort zaken via de media vernemen, zo ook nu helaas 
weer. Waarom is in dit geval de Gemeenteraad niet of niet volledig geïnformeerd, openbaar dan wel 
vertrouwelijk? 

 
 
We wachten de beantwoording met belangstelling af. 
 
Hart voor Delft 
Lisette de Jongh Swemer. 


